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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   20/2015 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   162/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 24η  Απριλίου 2015, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 20η/2015 

συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

15558/20-4-2015 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 
Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 162 απόφαση), 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) 

Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 162 απόφαση),  

5) Πολίτης Δημήτριος  και 6) Φάβας Γεώργιος.    

 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Νιάρχος Αναστάσιος 

και 2) Φαββατάς Δημήτριος. 

  

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης οι επικεφαλής των  δημοτικών παρατάξεων  

«ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 

ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 1ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Αναμόρφωση δημοτικού προϋπολογισμού οικον. έτους 2015. 

Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 16257/23-4-2015 εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου της Διεύθυνσης 
Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, καθώς και η υπ’ αριθμ. πρωτ. 16473/24-4-2015 
συμπληρωματική αυτής, έχουν αναλυτικά ως εξής:  
 
 
ΘΕΜΑ: Εισήγηση 6 / 2015   για αναμόρφωση Τεχνικού Προγράμματος, Δημοτικού 
Προϋπολογισμού οικ. έτους  2015 και Επιχειρησιακού Προγράμματος,   Δ/νση Τεχνικής 
Υπηρεσίας     
 
Α. ΕΣΟΔΑ   

ΑΥΞΗΣΗ ΕΣΟΔΩΝ   

α) Από νέα έσοδα     

        

ΣΥΝΟΛΟ (α) 0,00 € 

    

β) Από μείωση προβλεπομένων εξόδων (μείωση δαπανών) 

1 30.7336.16 Τοποθέτηση συστήματος για τη βελτίωση της  
λειτουργίας εκκένωσης υπόγειων κάδων  (Ι.Π) 

1.587,93 € 

2 30.7333.18 Επούλωση λάκκων με θερμό ασφαλτόμιγμα (Ι.Π) 2.600,12 € 

3 30.7336.06 Συντήρηση Κεντρικού ποδηλατοδρόμου 2014  (Ι.Π) 7.000,00 € 

4 45.7336.02  Κατασκευή στοιχείων περιορισμού θέασης του χώρου 
του κοιμητηρίου Καλαμάτας (ΣΑΤΑ) 

2.100,00 € 

5 30.7412.05 Παροχή υπηρεσίας τεχνικού συμβούλου για τη 
σύνταξη φακέλου υποβολής πρότασης για 
χρηματοδότηση μέσω της  πρωτοβουλίας JESSICA 
του έργου : "Αναβάθμιση οδοφωτισμού Δήμου 
Καλαμάτας (ΣΑΤΑ) 

7.700,00 € 

6 35.7135.08 Προμήθεια και τοποθέτηση περιφράξεων 
απαραίτητων για την πιστοποίηση των παιδικών 
χαρών Δήμου ( ΣΑΤΑ) 

12.696,06 € 

7 30.7336.11 Προμήθεια ειδών σιδηροπωλείου, χρωμάτων κλπ 
2015 (ΣΑΤΑ) 

30.000,00 € 

8 30.7333.16 Διαγραμμίσεις οδών 2015 (ΣΑΤΑ) 3.715,00 € 

9 30.7336.05 Συντήρηση κεντρικού ποδηλατοδρόμου (ΣΑΤΑ) 2.040,00 € 

10 30.7323.31 Διαμόρφωση τμήματος οδού Κρήτης από οδό Φαρών 
έως οδό Ψαρών (ΣΑΤΑ) 

510,89 € 

11 00.6311 Φόροι τόκων 5.000,00 € 
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12 00.6153 Έξοδα διοικητικής εκτέλεσης (άρθρο 76 ΚΕΔΕ) 7.500,00 € 

13 00.6463 Έξοδα λοιπών δημοσιεύσεων 10.000,00 € 

                                                                                           ΣΥΝΟΛΟ (β) 92.450,00 € 
    

γ) Από μείωση προβλεπόμενων εσόδων  

1       

ΣΥΝΟΛΟ (γ) 0,00 € 

δ)  Από  αύξηση προβλεπόμενων εσόδων 

1       

ΣΥΝΟΛΟ (δ) 0,00 € 
    

  ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ  ΕΣΟΔΩΝ  

  Από δημιουργία νέων εσόδων              (α) 0,00 € 

  Από μείωση προβλεπομένων εξόδων (β) 92.450,00 € 

  Από μείωση προβλεπόμενων εσόδων (γ) 0,00 € 

  Από αύξηση προβλεπόμενων εσόδων (δ) 0,00 € 

  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ   (Α) 92.450,00 € 

    

Β.  Ε Ξ Ο Δ Α 
ΑΥΞΗΣΗ ΕΞΟΔΩΝ 

α) Ενίσχυση υπαρχουσών πιστώσεων     

1 30.7322.03 Διαμόρφωση κοινόχρηστου χώρου (Μαγκλαρέικο) 
(ΣΑΤΑ) 

15.000,00 € 

2 30.7333.13 Διαγραμμίσεις οδών (ΣΑΤΑ) 7.000,00 € 

3 80.8232 Απόδοση Εισφ.για εφάπαξ βοήθημα του Ν. 103/75 2.500,00 € 

4 80.8113 Αμοιβές και έξοδα τρίτων- Παροχές τρίτων 5.000,00 € 

5 80.8116 Δαπάνες προμήθειας αναλωσίμων 5.000,00 € 

6 80.8117 Λοιπά έξοδα 10.000,00 € 

ΣΥΝΟΛΟ α) 44.500,00 € 
    

β)  Δημιουργία νέων  δαπανών 

1 30.7413.02  Παροχή υπηρεσιών για τη σύνταξη σχεδίου 
διαχειρίσεις ενέργειας σύμφωνα με το ISO 50001και 
προετοιμασία προτάσεων για έργα για έργα 
αυτοπαραγωγής (netmetering) (4.188,05 Ι.Π  και 
761,95 ΣΑΤΑ) 

4.950,00 € 
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2 30.7331.07 Συντήρηση και επισκευή χώρων υγιεινής πλατείας 
Μαυρομιχάλη (ΣΑΤΑ) 

6.000,00 € 

3 30.7135.02 Προμήθεια και τοποθέτηση διάταξης για την αυτόνομη 
πρόσβαση ατόμων με κινητικά προβλήματα στη 
θάλασσα  (30.000,00 ΣΑΤΑ και 7.000,00 Ι.Π ) 

37.000,00 € 

  ΣΥΝΟΛΟ β) 47.950,00 € 

   
 

  ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ  ΕΞΟΔΩΝ 

  Ενίσχυση υπαρχουσών πιστώσεων (α) 44.500,00 € 

  Δημιουργία νέων δαπανών                (β)  47.950,00 € 

  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ  92.450,00 € 
    

 

  Γ. ΚΙΝΗΣΗ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟΥ    

        

  ΥΠΑΡΧΟΝ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 34.711,15 € 

  Αύξηση αποθεματικού   92.450,00 € 

  α) Από δημιουργία νέων εσόδων 0,00 €   

  β) Από μείωση προβλεπομένων εξόδων 92.450,00 €   

  γ) Από μείωση εσόδων  0,00 €   

  δ) Από αύξηση προβλεπόμενων εσόδων  0,00 €   

  ΝΕΟ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ   127.161,15 € 

  Μείωση αποθεματικού   92.450,00 € 

  α) Από ενίσχυση υπαρχουσών πιστώσεων 44.500,00 €   

  β) Από δημιουργία νέων δαπανών 47.950,00 €   

  ΑΠΟΜΕΝΕΙ ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ  34.711,15 € 

 
 

     O ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
                                                 «Με εντολή»  

         Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ  
                                                                                             
                                                                               ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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ΘΕΜΑ: Εισήγηση 6η  (Συμπληρωματική) για αναμόρφωση Τεχνικού Προγράμματος, 
Δημοτικού Προϋπολογισμού οικ. έτους  2015 και Επιχειρησιακού Προγράμματος  (Δ/νση  
Τεχνικών Υπηρεσιών) 
  
 
Α. ΕΣΟΔΑ 
 
ΑΥΞΗΣΗ ΕΣΟΔΩΝ 
 
Α) Από μείωση προβλεπομένων εξόδων (μείωση δαπανών) 
 

1 30.7425.01 Δαπάνες για την αντιμετώπιση τυχόν εκτάκτων 
αναγκών 

     4.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 4.000,00 
 
 
Β.  Ε Ξ Ο Δ Α 
 
ΑΥΞΗΣΗ ΕΞΟΔΩΝ 
 
Α)  Δημιουργία νέων  δαπανών 

1 30.7422.02 Κατεδάφιση ερειπωμένου κτιρίου επί της οδού Κλαδά 
(Μέγαρο Χορού)   (Ι.Π)  

4.000,00 

ΣΥΝΟΛΟ 4.000,00 
 
 

Ο εισηγητής 
ΛΕΥΚΟΘΕΑ ΚΑΡΑΜΠΕΛΑ 

Ο Τμηματάρχης 
(υπογραφή) 

Η Δ/ντρια 
(υπογραφή) 

O ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
«Με εντολή» 

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 
 
 
Ακολουθεί διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Υπάρχουν μέσα οι εισηγήσεις, αν θέλετε κάτι επί των εισηγήσεων, ή ψηφίζετε 
όπως έχετε τοποθετηθεί στον προϋπολογισμό.  

Η πλειοψηφία ΥΠΕΡ, ΚΑΤΑ ………  
 
Να πω μια κουβέντα.  
 

Να πείτε, να πείτε.  
 
Εντάξει, όπως στον προϋπολογισμό ακριβώς και στο τεχνικό πρόγραμμα, 
όμως ορισμένα θέματα απ’ αυτά είναι σωστά και πρέπει να γίνουν, παρόλο 

ότι συνολικά εμείς τοποθετούμαστε απέναντι σε αυτό το θέμα, συνολικά, να εκφράσουμε τον 
προβληματισμό μας, το σοβαρό προβληματισμό μας με τους υπόγειους κάδους, οι οποίοι οι 
υπόγειοι πέτρινοι κάδοι, έτσι όπως έχουν διαμορφωθεί μέσα στην πόλη και σαν σύστημα 
αποκομιδής των σκουπιδιών, δεν βοηθάνε σε μια οικολογική κατεύθυνση του διαχωρισμού 
στην πηγή, το είχαμε επισημάνει και τότε και με την ευκαιρία που και σήμερα βάζετε πάλι 
τοποθέτηση συστήματος, για τη βελτίωση λειτουργίας και εκκένωσης των υπογείων κάδων, 
να σας υπενθυμίσουμε ότι αυτοί οι πέτρινοι κάδοι ουσιαστικά είναι αντιοικολογικοί, δηλαδή 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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δεν βοηθάνε τους πολίτες να έχουμε ειδικά ρεύματα ανακύκλωσης, χώρια για τα οργανικά, 
χώρια για το γυαλί, χώρια για το τζάμι, παρόλο ότι γίνονται προσπάθειες για επιμέρους μικρά 
ρεύματα δημιουργίας, όμως όλο αυτό το σύστημα απορροφά τη μεγάλη ενέργεια που πρέπει 
να έχουν οι Δήμοι και η Αυτοδιοίκηση στο διαχωρισμό στην πηγή, ιδιαίτερα των οργανικών 
και να μην έχουμε παραγωγή σύμμεικτων σκουπιδιών.  
Αυτό το σύστημα λοιπόν των πέτρινων κάδων που έχει δημιουργηθεί μέσα στην πόλη 
αποδεικνύεται ότι δεν δουλεύει σε μια οικολογική κατεύθυνση. Αυτά.  

 
Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να πω δύο κουβέντες, αν έχετε την 
καλοσύνη.  

 
Να πείτε.  

 
Δεν θα μακρηγορήσω, επειδή άκουσα, αντιλήφθηκα, είχα πάρει το 
φάκελο αλλά δεν τον έχουμε σε κοινή χρήση όλοι, είναι κοινόχρηστος ο 

φάκελος που έχει τα θέματα, εντάξει, θα πω το εξής:   
 
Μπορεί να μην έχετε πάρει το φάκελο αλλά παίρνετε όλοι τα e mail και εσείς 
πιστεύω με τις νέες τεχνολογίες μια χαρά σας βλέπω.  

 
Δεν το έχουμε πάρει το e mail, μόνο τα θέματα ………. 
 

Δεν μπορεί να μην το έχετε πάρει, όλοι το παίρνουμε.  
 
Δεν έχει μέσα το φάκελο όπως είναι δω.  
 

Μια χαρά τον έχει. Τα ίδια θέματα ακριβώς έχει το e mail,όλα. Άντε να μην 
υπάρχει κάποιο εκτός ημερησίας. Όλα τα άλλα είναι κανονικά.  

 
Εντάξει, εντάξει, επί της ουσίας.  
Θέλω να πω το εξής: Ότι αυτοί οι κάδοι οι πέτρινοι για τους οποίους 

μιλάμε, στους οποίους έχω κάνει κάποιες παρεμβάσεις σε θεσμικούς παράγοντες, να πω το 
εξής: Αυτή η βελτίωση που λέτε εσείς δεν είναι κάτι το οποίο πραγματικά θα τους κάνει να 
δουλέψουν, γιατί έχουν, πέρα από τα ρεύματα που είπε ο συνάδελφος ο κ. Μπεχράκης, δεν 
δίνουν αυτή την κατεύθυνση, έχουν μπει πολλοί απ’ αυτούς σε σημεία τέτοια που 
δημιουργούν σοβαρά προβλήματα, όχι όλοι, κάποιοι απ’ αυτούς και επίσης ο τρόπος της 
κατασκευής τους ….… 

 
Δεν αναφέρει αυτό ο κωδικός, ο κωδικός λέει «βελτίωση ….…»  

 
Ναι το ξέρω.  
 

Προφανώς εγώ πιστεύω ότι είναι μια κατασκευή πάνω στο αυτοκίνητο και όχι 
στο ……..  

 
Όχι, μιλάει και στον κάδο επάνω. Πολλοί απ’ αυτούς τους κάδους 
στέκονται όρθιοι, δεν μπαίνουν στη σωστή θέση. Πολλοί απ’ αυτούς 

έχουν ταλαιπωρηθεί και έχουν διαλυθεί και επίσης είχαμε πρόσφατα, όπως ανάφερα και στο 
Δημοτικό Συμβούλιο, ένα σοβαρό εργατικό ατύχημα με έναν εργαζόμενο ο οποίος είχε κάνει 
πολλά ράμματα, ο κ. Βασιλόπουλος το κουβεντιάσαμε εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο και το 
ξέρει, δηλαδή τίθεται και θέμα ασφάλειας και λειτουργίας τους.  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Σίγουρα συμφωνώ με την εισήγηση και χρειάζονται άμεση βελτίωση, ο τρόπος με τον οποίον 
αυτός είτε φεύγουν απ’ το γερανό, σηκώνονται, είτε διακινούνται, τέλος πάντων κτλ. είναι 
προβληματικός θέλω να πω και θέλει πλήρη αναβάθμιση σε όλο το μέγεθος.  

 
Το σύστημα όλο. 

 
Το σύστημα όλο αυτό έχει δώσει ατυχήματα. Το κουβεντιάσαμε στο 
Δημοτικό Συμβούλιο, σας το είπα, το ξέρετε, ο τρόπος που είναι αυτοί 

οι κάδοι δεν είναι καλός. Καταλάβατε; Δεν είναι για πολύ καιρό δηλαδή, είναι για πέντε μήνες 
και μετά αρχίζουν τα προβλήματα. Δεν έχει περάσει ένας χρόνος από την τοποθέτησή τους 
και έχουν παρουσιάσει σοβαρά προβλήματα, καλό είναι να το αντικαταστήσετε το σύστημα 
αυτό ή να το βελτιώσετε.  

 
Πολύ παραπάνω, είναι πολύ παραπάνω απ’ αυτό.   

 
Ή να το βελτιώσετε. Πέρα από τη χωροθέτηση που έχει γίνει λάθος και 
ασχολούνται άλλες Υπηρεσίες με αυτό, αλλά το θέμα τώρα που εσείς 

εισαγάγετε σήμερα, η βελτίωση αυτή θα πρέπει να γίνει προσεκτικά, γιατί έχουν δώσει ήδη 
προβλήματα. Ευχαριστώ.  
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 
3852/2010, μειοψηφούντος του κ. Μπεχράκη, ο οποίος τάσσεται  ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία, 
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι     
 
Υιοθετεί την με αριθμ. πρωτ. 16257/23-4-2015 και την με αριθμ. πρωτ. 
16473/24-4-2015 (συμπληρωματική) εισηγήσεις του Τμήματος Λογιστηρίου της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, οι οποίες καταχωρούνται 
αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής και εισηγείται στο Δημοτικό 
Συμβούλιο την αναμόρφωση του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. έτους 2015 
σύμφωνα με τα αναγραφόμενα στις εισηγήσεις αυτές. 
 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος  

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

  4. Μπουζιάνης Παύλος  

ΦΩΝΗ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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  5. Πολίτης Δημήτριος  

  6. Φάβας Γεώργιος  

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 28 Απριλίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 


